



## 产品特性 Features

- ▶ 本系统不需要任何附加设备，通过主机菜单可直接设置视像跟踪。
  - ▶ 系统主机采用4.3寸触摸屏，操作更加方便直观，单元采用1.7寸显示屏，显示效果更美观。
  - ▶ 支持PELCO P/D和YAAN, SONY EVI-D70摄像头协议，系统可连接多个摄像头。
  - ▶ 每套系统最多可控制1个主席加126个单元同时使用，在同一环境下使用不同的频率通道可同时使用多套无线会议系统，每套系统最多使用1个主席和3个代表。
  - ▶ 主机支持收到编地址功能。
  - ▶ 系统发言模式：先进先出模式，后进先出模式，限制模式。
  - ▶ 摄像跟踪模式：自动模式，讨论模式。
  - ▶ 主席具有优先功能控制，可以用来控制发言权，控制会议气氛。
  - ▶ 单元内置大容量的锂聚合物电池，连续使用高达8小时。
  - ▶ 主机具有一键关闭所有话筒功能。
  - ▶ 具有表决功能，无线工作有效距离达60米（无障碍物）。
- ▶ This system does not require any additional equipment, video tracking can be set directly from the host menu.
  - ▶ The system host adopts 4.3 inch touch screen, operation is more convenient and intuitive, the unit uses a 1.7-inch display, the display effect is more beautiful.
  - ▶ Support PELCO P/D and YAAN, SONY EVI-D70 camera protocol, the system can connect multiple cameras.
  - ▶ Each system can control up to 1 chairmen and 126 units at the same time, multiple wireless conference systems can be used simultaneously using different frequency channels in the same environment, each system can use up to 1 chairman and 3 delegates.
  - ▶ Host supports receiving address function.
  - ▶ System speech mode: First-in first-out mode, Last-in first-out mode, restricted mode.
  - ▶ Camera tracking mode: Automatic mode, discussion mode.
  - ▶ The chairman unit has priority control function, with floor control can control the atmosphere of meeting.
  - ▶ With built in large capacity li-polymer battery, continuous use up to 8 hours.
  - ▶ The host has a single button to turn off all microphones.
  - ▶ With voting function, wireless effective work distance up to 60 meters (no obstacles).



# LH-201M

带表决四通道无线会议主机

Voting Four-channel Wireless Conference Host

**LH** SERIES



## 参数规格 Specifications

系统类型	带表决四通道无线会议主机	Type	Voting Four-channel Wireless Conference Host
载波频段	UHF600-640MHz	Carrier band	UHF600-640MHz
调制方式	FM	modulation mode	FM
灵敏度	在偏移度等于25kHz,输入6dBv 时,S/N > 60dB	sensitivity	When the offset equals to 25kHz and the input is 6dBv, then S/N>60Db
振荡方式	PLL相位锁定频率合成	mode of oscillation	PLL
频带宽度	30MHz	frequency bandwidth	30MHz
频率响应	45Hz-18kHz(±1dB)	frequency response	45Hz-18kHz (±1dB)
最大偏移度	±45kHz	Maximum offset	±45KHz
综合S/N比	> 105dB	Integrated S / N ratio	> 105dB
综合T.H.D	< 0.7%@1kHz	Integrated T.H.D	< 0.7%@1kHz
工作有效距离	60米	effective working distance	60m
输出插座	XLR平行式或6.3不平行式	output jack	XLR Parallel or 6.3 non parallel
电源	AC110V—220V	Power	AC110V—220V
尺寸(H×W×D)	90×483×323mm	Dimension(H×W×D)	90×483×323mm
重量	5.39kg	Weight	5.39kg



广州市锐丰智能科技有限公司 A:广东省广州市番禺区市莲路石楼路段10号  
T:020-3928 0043 F:020-39280123-8014 E:info@rfintell.com Z:511447 www.rfintell.com

Guangzhou Ruifeng Intelligence Technology Co., Ltd Address: No.10,Shilou Section,Shilian Road,Panyu District,Guangzhou,Guangdong,China  
T:+86 2039280083 Mobile: +86 13609092324 F:+86-20-39280123-8014 E: mail:sales@rfintell.com Z:511447 www.rfintell.com



## 产品特性 Features

- ▶ 采用全新1.7寸显示屏，显示效果更美观。
- ▶ 超心型指向性电容话筒，高品质拾音。
- ▶ 内置外接耳机插孔，带表决功能按键。
- ▶ 话筒杆有红色灯环，可显示发言及摄像跟踪工作状态。
- ▶ 主席单元具有优先发言权，可强制切断其它单元发言，进行会议环境控制。
- ▶ 话筒杆与底座分开设计，方便运输及更换。
- ▶ 单元内置大容量锂电池，连续工作可达8小时。
- ▶ Patented base, the microphone shell design according to the acoustic principle, the largest space of inner cavity, ensure the sound is full.
- ▶ Using Ultra-Cardioid capacitive microphone to achieve high quality sound pickup.
- ▶ Built-in loudspeakers meet the needs of large, medium and small applications.
- ▶ With the headset connector, disconnect the built-in loudspeaker automatically when the headset is inserted.
- ▶ With adjustment volume button, you can disconnect the other speech units, convenient for meeting control.
- ▶ Red light ring for easy display of working status.

## 参数规格 Specifications

系统类型	无线会议话筒 / 代表单元	Type	Wireless conference chairman/Delegate unit
载波频段	UHF600-640MHz	Carrier band	UHF600-640MHz
振荡方式	PLL相位锁定频率合成	mode of oscillation	PLL
频带宽度	30MHz	frequency bandwidth	30MHz
谐波辐射	< -65dBm	harmonic radiation	< -65dBm
最大偏移度	±45kHz	Maximum offset	±45kHz
音头	电容式，单指向性	Microphone head	capacitive, Uni-directionality
RF功率输出	15mW	RF output power	15mW
电流消耗	< 250mA	current consumption	< 250mA
连续工作时间	约8小时	Continuous work time	About 8hours
电池	3.7V锂电池	Battery	3.7V Li-battery
尺寸(H×W×D)	440×150×120mm	Dimension(H×W×D)	440×150×120mm
重量	1kg	Weight	1kg

